

# 買1送1

## BUY 1 GET 1 FREE

每人每款  
只限購買2件

Limit 2 Each  
Per Member Only

產品 Product	批發價 Whsl	零售價 Retail	PV
Slique輕食能量棒 Slique Bars 6pk	HK\$185	HK\$243	9.25
Cool Azul按摩啫喱 Cool Azul Sports Gel 100ml	HK\$410	HK\$539	41

最佳使用限期 Best Before Date **2020 March**



條款及細則：推廣期由2019年12月12日早上11時至晚上9時。適用於香港及澳門市場。適用於標準訂單。適用於體驗中心下單。適用於體驗中心取貨訂單。**不適用於**電郵及電話下單。**不適用於**郵寄訂單。**不適用於**基本獎勵訂單及基本獎勵積分兌換訂單。數量有限，售完即止。優惠產品不設退貨及換貨。如有任何爭議，Young Living將保留最終決定權。

Terms and Conditions: Promotion is valid from 11:00AM to 9:00PM, December 12, 2019. Available for Hong Kong and Macau markets. Available for Standard Orders only. Available for in-person orders at Experience Center only. Available for pick-up orders only. Not applicable for email and phone orders. Not applicable for shipping orders. Not applicable for Essential Rewards Subscription Orders and Essential Rewards Point Redemption Orders. Limited quantity only, while stock lasts. No return or exchange for discounted products. Should there be any dispute, the decision of Young Living should be final.